

Dorpsraadvergadering 09-01-2024



Locatie en tijd: Smelehof, 20.00 uur

Afmeldingen: Ania

Genodigden: Redactieraad YNB (Koert, Lian, Ien, Daisy)

Notulen

1. Opening

De vergadering wordt door Sandra geopend met de beste wensen voor dit jaar.

2. Vaststellen agenda

Er zijn geen extra agendapunten.

3. Notulen november 2023, deze zijn akkoord bevonden.

4. Update ontwikkelingen

-*WG Wonen*, *WG Economie*; Na de Carnaval worden de eerste stappen gezet door deze werkgroep. Daarna gaan we ze uitnodigen.

-*WG Moy*; Er is 2500 euro subsidie ontvangen (o.a. te gebruiken voor posters en flyers)

-*WG RAP*; geen update

-*WG Wensbus*; De knoop is doorgehakt, de nieuwe bus wordt geleverd door Vakgarage Middenpeel. Ze zijn nu aan het kijken of er een bus uit Duitsland is, misschien is dat goedkoper.

-*WG Verkeer*; De update is in het YNB geplaatst. Thijs heeft opgemerkt dat het verbodsbord om het Lovinckplein op te rijden wel op de Jan Poelsweg staat, tussen de rotonde en Heidse Peelweg, maar dat er geen bord staat 100 meter voor de Lovinckplein. Dit wordt nog een keer bekeken. Verder levert hij nog aan waar de werkgroep in 2023 mee bezig is geweest, inclusief de update deze week. Verder is het doel van 2024: op alle mogelijke manieren de verkeersveiligheid bevorderen.

-*WG Vliegveld*; Thijs is gisteren naar de bijeenkomst van werkgroep de Peel geweest. Er is heel veel nieuwe info. Rinie Everaar heeft een stuk gemaakt voor in het YNB, inclusief links, waar weer meer info in staat, ook hoe en wanneer een zienswijze ingediend kan worden. Ten opzichte van de plannen van 4 jaar geleden zijn er nu nieuwe plannen bijgekomen, dit betreft vooral meer vluchten en gebruik van de dirtbaan (zandlandingsbaan). De mensen van Venray hebben contact gehad met Den Haag, De Minister die over stikstof gaat, heeft aangegeven dat er qua stikstof in deze omgeving niets meer bij kan. Er wordt nu een plan gemaakt van alle gebieden in Nederland. De info die ze krijgen is vaag. Belangrijk is om veel open vragen te stellen. Dit heeft ook de aandacht bij het DRO. De info die we van Bart Bardoel hebben is nu vrij gekleurd, moet wat aangepast worden en dan in het YNB. Vredepeel heeft een samenvatting geplaatst, dit zouden we ook over kunnen nemen. Sandra koppelt met Rinie Everaar hierover. De gemeente is ook tegen echter ambtenaren hebben verschillende functies. Formeel handelt het college i.o.v. de Raad. Net NPRD (Nationaal Programma Ruimte voor defensie) is te vaag. Het adviesbureau merkt op dat bij "globale" plannen straks ook meer aan te merken valt.

Voor dit moment: Voor 12 februari zienswijze 's indienen, de eerste analyse is 15 januari bekend, 17 januari is bestuurlijk overleg en het concept volgt 23 januari. Bij het DRO speelt het nog niet. Merselo, Vredepeel, Ysselsteyn krijgen uitleg via Jan Houba en probeert zo de rest van het DRO te activeren.

-*WG Dorpspodium*; Jan gaat nog contact opnemen met Martien Houben. Er is een factuur gekomen van 'Notariaat zwart op wit', die de akte heeft gemaakt. De vraag over het verbruik van het water loopt nog.

-*WG YNB*; Zie agendapunt 5.

5. YNB

De redactie wordt welkom. Het afgelopen jaar wordt geëvalueerd. Jeffrey heeft een overzicht van in- en uitgave ennnnn 2023 is afgesloten met een klein positief saldo! Ons streven voor dit jaar is een positief saldo van 1000 euro.

De bezorgkosten zijn wat lager geworden, de huur gaat omhoog, er zijn sinds een half jaar terug buiten dorpse adverteerders bijgekomen, dus voor heel 2024 zullen de inkomsten hierdoor ook nog wat stijgen. Hoe gaan we verder: We besluiten te indexeren; de abonnementskosten stijgen met 5% en de advertentiekosten stijgen met 10%. In november eindigt het contract van de printer. De ontvangen offerte zal geactualiseerd moeten worden. Misschien wil iemand het adopteren (route via werkgroep economie) of verdere opties verkennen, Eind april moet duidelijk zijn met hoe en wat we verder gaan betreffende het printen . (ivm route redactieraad-> DR>Forum).

Ien heeft een opmerking: Zij geef het welkomstcomité door dat er YNB's over zijn, die ter kennismaking bij het welkomstpakket kunnen, maar daar tot nu toe niet op gereageerd.

Het tweede deel, de ontwikkeling: De vorige ideeën staan nog steeds on-hold en worden weer opgefrist. Maar ook voor deze ontwikkelingen zijn de kosten voor het printen van invloed.

Misschien zou toetreding van enkele jonge jeugdleden wat toevoegen. En/of zijn er ambassadeurs vanuit de vereniging wat persoonlijke stukjes aanleveren (Beiden via het Forum te vinden..)

Wat betreft de dorpsagenda: Deze is om 'dorpsbrede' activiteiten te plaatsen, dus geen besloten activiteiten. De besloten activiteiten mogen wel op de digitale versie, op Ysselsteyn.com staan.

Sandra gaat voor de wijzigingen deze week een schrijven maken, om voor 1 februari te plaatsen.

We besluiten in oktober de doelen van dit jaar te evalueren. Ien geeft aan dat de naam op het contract nog aangepast moet worden naar haar naam. En Lian heeft de volgende keer graag de spullen/info voor een bespreking van te voren, zodat duidelijk is wat het doel is, dus graag doorsturen via de mail naar Lian.

6. Update nieuwe leden Dorpsraad.

-Sandra heeft mensen benaderd: nee. - Jan gaat iemand benaderen. Als die positief reageert hebben we ons clubje bijeen. Sandra wacht nog op Willy voor de opgehaalde info in het Forum. Bram is nu nog enigste lid van het presidium.

7. Ingezonden stukken

* De brief van Bert Bardoel, zie de update van wg de Peel.

* mail inzake info-avond Houbensteyn; Jan en Thijs gaan. Wij zijn hier geen partij

* Update Henk Koonings: Hij gaat er over nadenken.

8. Jaarplan

Sandra heeft het Jaarplan geschreven. De samenwerking met de Gemeente via Mat wordt nog toegevoegd. Mat merkte nog op dat de plannen voor het Dorpshuus echt op tijd bij de gemeente moeten zijn om in de voorjaarsnota behandeld te worden.

9. Mutaties actielijst

Deze is geactualiseerd.

10. Uitnodigingen, agendapunten volgende vergadering:

Het tweede blad van de agenda wordt ingevuld wie we uitnodigen op volgende vergaderingen.

11. Rondvraag

Jan: Op het contract van de bloembak staan toch nog steeds de verkeerde namen

Jeffrey: We willen de volgende vergadering zorgen voor een bedankplank voor Ania.

Mat: Wil de standaard vergaderdatums checken: de 2^{de} maandag van de maand.

12.Sluiting; Sandra sluit de vergadering.